
 
 

Indkaldelse til skolebestyrelsesmøde den 3. oktober 2024 kl. 17:30-20.00                  

Deltagere Formand: Anna Louise Damgaard Møller 

Næstformand: Niels-Henrik Holm 

Bestyrelsesmedlemmer: Ayane Hassan, Kamilla Kjørup, Michael Bøgeskov, Marie Rud Skak-
Arnstrup, Jannie Jensen, Katrine M. Jakobsen og Natasha B. Bentsen 
Medarbejderrepræsentanter: Andreas Ralund og Lotte Groth Nielsen 

Elevrepræsentanter: Elisa Petersen Eng (kommer ca. 18.20) og Inger Rud Skak-Arnstrup 

Skoleleder: Louise Schaaf 

Viceskoleleder: Anita Kjær Hansen 

Pædagogisk leder for SFO og indskolingen: Margit Brinch 

Mødeleder Anna Louise 

Afbud  

Indkalder Formand og skoleleder 

Referent Ledelsen 

 

 
17.30 - 20.00 

 
Dagsorden  
 

17.30 – 18.00 
(30 min.) 

Kort drøftelse af dagsordenen inden det ordinære møde. 
 

Drøftelse (ingen 
referat) 

18.00 – 18.15 
(15 min.) 

1) Nyt fra ledelsen 
1. Status på temauge 

Alle medarbejdere har givet respons hvor bl.a. følgende er nævnt.  

• Temaet skal være mere konkret, så det opleves som en rød tråd  

• Flere aktiviteter som børnene kan prøve 

• Elevrådet får et pædagogisk overskud på 10.000kr. der skal bruges 
til at forbedre frikvarterne. 

Der var mange besøgende og vejret var fint. Vi ønsker at få respons fra 
elevrådet, og gerne forslag til temaer. 
 
Forslag til at det bliver et nyt tema hvert år, så børnene ikke føler at det er 
det samme de laver.  
 
Placeringen på året var godt. Tidspunktet for Åbent hus kl.16-18.30 virkede 
bedre og det var godt at det var en fredag.  
Forslag til at vi inviterer kommende skolestartere.  
 

2. Sygefraværsdata for skolens personale (følges kvartalsvist)  
Sygefraværet er steget lidt, men ligger stadig lavt 

Orientering 

18.15 – 18.20 
(5 min.) 

2) Nyt fra medarbejderrepræsentanterne 
Intet nyt 

Orientering 

18.20 – 18.40 
(20 min.) 

3) Nyt fra elevrådet Orientering 



Der er første elevrådsmøde den 4/10. Indskolingen deltager med 6 
repræsentanter, mellemtrinnet deltager med 4 og udskolingen med 8 
repræsentanter. 
 
Fælleselevrådet har holdt møde på Naturskolen. Derudover har der også 
været møde på Tapperiet. Ali fra skoleudvalget skulle have deltaget, men 
dette blev aflyst. Fælleselevrådet har også mødtes til et møde med 
borgmesteren og rundvisning på Rådhuset. Fælleselevrådet skal bl.a. 
arbejde videre med skærmpolitik.   

18.40 – 18.55 
(15 min.) 

4) Nyt fra formand og næstformand 
a) Opsamling fra temauge og pølsebod 

Noget der skal gøres anderledes til næste år?  
 

Der var stadig for mange pølser. Det fungerede godt med gas grillene og 
QR-koderne. Pølserne kan evt. klargøres i god tid, da mange kommer 
tidligt.  
Forslag til at skolebestyrelsen har et skilt eller banner med navn.  
 

b) Kort opsamling fra intro for SB-medlemmer der blev afholdt på 
Køge Rådhus 

 
Formand og skoleleder deltog i mødet, hvor foreningen Skole og Forældre 
kom og fortalte om arbejdet i en skolebestyrelse. Anbefalede bl.a. at 
bestyrelser kun arbejder med de principper der giver mening.  
 
Bestyrelsen følger op på om vi har de principper der er lovpligtige og dem 
som vi ønsker der skal være.  F.eks. Principper for undervisningens 
organisering og Princip for skole og hjem. Oversigten ligger i en mappe på 
Teams sammen med skabelonen til principperne.  
 
Michael vælges som principordfører og Kamilla som kvalitetssikrer.  
 
Forslag til at skolebestyrelsen arbejder med Princippet for undervisningens 
organisering.  
 

c) Til orientering: Høringssvar afsendt fra skolebestyrelserne i Køge 
Kommune  
Se bilag: Fælles høringssvar 

 

Orientering og 
drøftelse 

18.55 – 19.05 
(10 min.) 

5) Evt. omlægning af trivselstimen (UUV) i 8A+B i den periode de har 
præst 

 
Præsten vil gerne starte kl.14.30 hvor 8.a og 8.b har undervisning. Derfor 
foreslås det at klassernes UUV/Trivselstime omlægges til en to-lærertime i 
perioden hvor eleverne går til præst.  
 
Forslaget blev godkendt af bestyrelsen.   

Godkendelse 

19.05 – 19.15 
(10 min.) 

6) Arrangementet den 21. november for kontaktforældre 

• Hvilke opgaver har SB i den forbindelse? 
 
Formand + næstformand deltager. Formanden præsenterer 
årsberetningen.  
Alle bestyrelsesmedlemmer er meget velkomne og gerne med en rolle.  
 
I år er der fokus på hvordan vi arbejder systematisk med elevernes trivsel. 
Sidste års Inspirationskatalog medbringes.  

 

Drøftelse 



19.15 – 19.25 
(10 min.) 

7) Ferieplan for kommende skoleår 2025/2026 
Se bilag: Forslag til ferieplan 2025-26 
 

Der er ingen bemærkninger til skolens ferieplan for kommende skoleår.  
 
I ferieplanen til SFO’en kan der i samarbejde med Skolebestyrelsen, 
fastlægges yderligere 3 lukkedage.  
 
Vi ønsker at fastholde den ene på elevernes sidste skoledag på trods af at 
udspillet er, at SFO’en ikke må holde lukket på en skoledag. Skolen ønsker 
at benytte udfordringsretten til at fastholde denne dag.   
 
De andre to dage ønskes placeret på dagen efter Kr. Himmelfart og 
Grundlovsdag.  
 
Forslaget blev godkendt af bestyrelsen.  

 

Drøftelse og 
beslutning 

19.25 – 19.35 
(10 min.) 

8) Opsamling fra SB’s oplæg på forældremøderne 
Do’s og don’ts – hvad fungerede godt og hvad fungerede mindre godt? 

Skolebestyrelsen deltog på alle årgange undtagen 8. og 9.årgang.  

Nogle årgange vidste at skolebestyrelsen deltog, men ikke hvad tid og at 
der skulle bruges slides. Skolebestyrelsen kan evt. sende slidesne inden 
uge 27 hvor lærerne forbereder forældremøderne.  

Virkede godt de steder hvor slidesne allerede var indsat i lærernes power 
point.  

Forslag at bestyrelsens punkt ligger først på dagsordenen.   

Drøftelse 

19.35 – 19.40 
(5 min.) 

9) Lærernes dag (skolepersonalets dag) den 4. oktober. 
En hilsen fra SB. Hvad og hvem gør hvad?  

 
På Ellemarkskolen kalder vi det Medarbejdernes dag.  
 
Personalet modtages med flag, musik og rød løber. Skolebestyrelsen og 
skolens forældre er inviteret til at deltage fra kl.07.30.  
 

Drøftelse og 
beslutning 

19.40 - 19.50 
(10 min.) 

10) Indledning til kommende snak om skolebestyrelsens fokus dette (og 
kommende) skoleår – hvad vil vi arbejde med og hvilken retning ønsker 
vi for skolen?  

• Skolens overordnede rammer/værdier  

Skolen påbegynder at arbejde med og revidere skolens ordensregler og 
værdiregelsæt. I det skal vi udarbejde en Undervisningsmiljøvurdering 
UMV, der skal være færdig inden jul. Skolebestyrelsen inddrages i arbejdet 
med skolens ordensregler og værdiregelsæt.  

• Det kan bl.a. handle om mere bevægelse i skoletiden, 
havregrødsordning, større fokus på faglighed, sunde fællesskaber 
eller andet   

Vi tager en kort indledende snak for at sætte nogle tanker i gang og for at 
afstemme, om vi vil have det på kommende SB-møder.  

 

Vi ønsker at tone skolen med bl.a. de erfaringer vi har fra Sportsklasserne, 
hvor der er fokus på bevægelse.  

Drøftelse og 
beslutning 



Der er påbegyndt et arbejde hos medarbejderne, hvor vi får nedskrevet de 
ting vi allerede gør i forvejen.  

Skolen ønsker at drøfte punktet med bestyrelsen.   

  

Som opfølgning fra forrige SB-møde giver skolens ledelse et bud på udgifter 
til en havregrødsordning.   

Da skolen havde havregrødsordning for 7 år siden, var der udgifter til 
lønninger på omkring 250.000kr.  

Det er en stor opgave. Punktet tages med igen på et kommende møde.  

19.50 – 20.00 
(10 min.) 

11) Evt. 
 
- Spørgsmål om fodgængerfelt  

Jævnligt vurderer Teknisk Forvaltning om skolevejene er sikre. Vores 
fodgængerfelt foran skolen er vurderet som en sikker skolevej. Det betyder 
at skolen selv bestemmer, om der skal være skolepatrulje.  
 
På baggrund af vurderingen har skolen prioriteret ikke at have 
skolepatrulje, men har i stedet en skolepædagog ved fodgængerfeltet.   
 
Punktet ønskes at blive drøftet på et kommende bestyrelsesmøde.  
 

- Spørgsmål til nudging ved toiletterne  
 
Der er forslag til at vi benytter forskellige nudging teknikker. Punktet 
drøftes på et kommende møde, hvor forskellige forslag præsenteres.  
 

- Markedsføring af Sportsklassen 
 
Forslag til at plakaterne hænges op i de forskellige sportsklubber og 
idrætsforeninger.   

 
Meld gerne eventuelt ind til formand inden mødet og ellers tager vi det 
på dagen. 
 

Drøftelse 

 

Næste møde: 14. november 2024 


